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Ungdomsverksamheten på Tuben och ungdomsrådet 

 

Vid det möte med mellan ungdomar och politiker som ägde rum på fredagskvällen den 10 

februari kom samtalet till stor del att kretsa kring de starkt ifrågasatta begreppen 

strukturell rasism och rasifiering. (Begreppen behandlades i tv-programmet Idévärlden i 

samtalet med professorn i kulturgeografi Irene Molina, som sades vara den som myntat 

begreppet rasifiering. Programmet sändes i SvT kanal 1 den 10 februari och kan ses till 

den 1 september på SvT Play.)  

 

Mötet indikerar att det kan finnas skäl att närmare följa ungdomsverksamheten på Tuben. 

Det var oroande att de som var talespersoner för ungdomarna försvarade stenkastning mot 

poliser med att det var poliserna som provocerat dem. Detta svar möttes av applåder från 

den fåtaliga publiken, som bl a bestod av anställda på stadsdelsförvaltningen och på 

Tuben. 

 

Väl medvetna om att en del av svaren på nedanstående frågor har lämnats i en del tidigare 

sammanhang önskar vi en samlad redovisning av den till ungdomar riktade verksamheten 

på Tuben och om ungdomsrådet. Vi vill särskilt veta följande. 

 

1. Hur många av Tubens anställda arbetar med ungdomar? Vad kostar den delen av 

verksamheten? 

 

2. Hur styrs denna verksamhet? Vilka instruktioner finns? Går det att beskriva 

vilken värdegrund som präglar verksamheten? 

 

3. Finns inom förvaltningen och inom personalgruppen på Tuben någon diskussion 

om hur man undviker i längden förödande motsättningar mellan ungdomarna och 

vuxenvärlden? Och hur man upprätthåller respekten för lagar och för 

ordningsmakten? 

 

4. Vi ser gärna också att vi får en uppdatering vad gäller antalet ungdomar som är 

verksamma inom ungdomsrådet och hur dess verksamhet finansieras? 

 

Vi begär inte svar på dessa frågor vid sittande nämnd utan emotser skriftliga svar till en 

kommande nämnd. 
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